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RÁJ NA ZEMI 
 
Velikonoční svátky máme za sebou a blíží se květen. Nejhezčí měsíc v 
roce. Všechno kvete, zahrádky září barvami, stromy jsou obalené květy, 
všude bzučí včely a probouzí se méně (nebo spíš vůbec) oblíbené 
mouchy… Začíná být teplo, ranní mrazíky odcházejí a doufejme, že s 
ledovými muži odejdou, pro letošní jaro, napořád. Květen máme 
většinou spojený s dny volna navíc. Letos sice svátky budou v neděli, 
ale proč přesto nevzpomenout na Svátek práce i Den vítězství?  
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Svátek práce jsme v minulosti měli (tedy my starší ročníky) spojený s 
prvomájovým průvodem, s mávátky, s pionýrskými kroji…, ale je to 
vlastně svátek, který vznikl v 19. století v USA, a to na paměť vypuknutí 
stávky amerických dělníků v Chicagu dne 1. května 1886, která 
vyústila v Haymarketský masakr a následné soudní řízení. U nás se 
poprvé slavil v roce 1890 na Střeleckém ostrově v Praze.  Svátek práce 
můžeme v neděli oslavit prací, třeba zrovna prací na zahrádce.  
 
Den vítězství je pro mnohé spojený s oslavami osvobození. Dva roky se 
kvůli covidu nesmělo slavit nebo jen omezeně, letos ho některá města 
ruší, tentokrát z důvodu války na Ukrajině...  
 
Každopádně si květen užijme v pohodě, s láskou k druhým, s 
vzájemnou tolerancí a s úsměvem na tváři. 
 

Za Obecní úřad Běleč J. Kinkalová 
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Zprávy z Obecního úřadu 
 
 

Nová obecní technika – zahradní traktor 
Zastupitelstvo obce rozhodlo na veřejném zasedání 13. dubna 2022 o 
uvolnění finančních prostředků na nákup univerzálního zahradního traktoru. 
Nový stroj Starjet P6 od společnosti Seco je určen pro profesionální sečení 
trávy a je vybaven vysokozdvižným sběrným košem o objemu 400 l. Bude 
využíván nejen při údržbě veřejného prostranství, ale po dohodě se zástupci 
SK Běleč, také při sečení fotbalového stadionu. Vysoká produktivita bude 
umocněna využitím obecních kontejnerů pro odvoz posečené trávy nebo 
nasbíraného listí.  
Stávající traktůrek Sportovní klub 
Běleč již pro nerentabilnost 
opravy využívat nebude a obec 
tak nemusí řešit náhradu za 
nařízené odstranění černé stavby 
skladu u fotbalových kabin, kde 
byl parkován.  
Věřím, že nová technika dobře 
poslouží při údržbě obecních 
pozemků. 
 
Sběr objemného a nebezpečného odpadu – poznatky 2. část 
Přes velikonoční svátky proběhl letos již druhý sběr objemného a 
nebezpečného odpadu v trochu jiném režimu. Je pochopitelné, že na mnohé 
změny se těžko zvyká. Pro mnohé to může být nepříjemné, ale obec musí 
reagovat na změny v legislativě, která přináší větší povinnosti třídit odpad na 
jednotlivé složky. Týká se to i objemných odpadů. Změna ve způsobu 
likvidace objemného odpadu v naší obci sebou přináší i mnohá pozitiva. Sběr 
probíhá 6x do roka v obci a 1x v lokalitě rekreační lokality v Pohodnici. 
Občané mohou zdarma likvidovat v přiměřeném množství i stavební suť. V 
neposlední řadě pak obec šetří finanční prostředky. Náklady na odstranění 
jsme zredukovali o celých 75 % u objemného odpadu a 30 % u 
nebezpečného odpadu. Rozpis termínů sběru naleznete na úřední desce 
nebo webových stránkách obce. V případě, že si nejste jisti, jak který odpad 
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správně odkládat, informujte se na obecním úřadě. Příští termín sběru 
objemného odpadu je 13.-16. května, nebezpečný odpad vybíráme v sobotu 
14. května od 9 do 11 hodin. Upozorňujeme, že pneumatiky bereme v rámci 
zpětného odběru celoročně a lze je odkládat na stejném místě jako 
elektroodpad, tj. u malého sklepa pod kostelem. 
 
Volby do obecního zastupitelstva 2022 
V termínu 23.-24. září se konají volby do obecního zastupitelstva. Jedná se o 
volby, jejichž výsledek může velmi ovlivnit naše nejbližší okolí. I v naší malé 
obci, kde si tzv všichni vidíme do talíře, bude potřeba vybrat nejvhodnější 
kandidáty. Práce v obecním zastupitelstvu je významná a užitečná, ale také 
mnohdy zneužitelná. Místní samospráva nemá představovat arogantní 
instituci, ale má být pro své občany službou. Kandidátky mohou předkládat 
nezávislí kandidáti, sdružení nezávislých kandidátů, či registrované politické 
strany, kandidáti pak musí být občany Bělče a musí minimálně ke dni voleb 
dosáhnout věku 18-ti let. Obecní úřad v Bělči nabízí v případě zájmu 
metodickou pomoc s řádným zaevidováním kandidátních listin. Lze tak učinit 
nejpozději do 19. července 2022. Počet členů budoucího Zastupitelstva pak 
určí současné Zastupitelstvo nejpozději 85 dní před začátkem voleb. 
 
Čistírna odpadních vod – dny otevřených dveří 
Zájemcům z řad občanů nabízíme možnost návštěvy svazkové čistírny 
odpadních vod v Bratronicích včetně základního výkladu problematiky čištění 
odpadních vod v biologické čistírně. Návštěvu je možné uskutečnit každou 
sobotu od 10.00 po dohodě na Obecním úřadě v Bělči. Časová náročnost je 
cca 45 minut. Návštěva je bezplatná. V případě zájmu nás neváhejte 
kontaktovat. 
 
Jaroslavsko-Jiříkovská zábava – poděkování  
V sobotu 23. 4. proběhla v Kulturním domě Jaroslavsko-
Jiříkovská zábava, kterou organizoval Sportovní klub v Bělči. Je 
vidět, že se stále rádi setkáváme. Atmosféra byla příjemná. 
Děkujeme všem, kteří se na podíleli na organizaci a hladkém 
chodu celé akce. Bylo to fajn. 
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Národní park Křivoklátsko – Velikonoční výzva starostů 
Předkládáme Vám znění Velikonoční výzvy obcí Křivoklátska z 19. dubna 
2022, která byla adresována poslancům a senátorům Parlamentu ČR a byla 
předložena akčním výborem obcí Křivoklátska za podpory níže uvedených 
obcí. Je naprosto zřejmé, že si místní samosprávy park nepřejí. 
Obec Karlova Ves – starostka Iveta Kohoutová 
Obec Broumy – starosta Petr Jirka 
Obec Běleč – starosta Lukáš Kocman 
 

Vážené dámy, vážení pánové, 
vládní koalice Spolu si klade za cíl sladit zájmy resortu ochrany přírody a 
krajiny s resortem zemědělství. Současně vložila do Programového 
prohlášení vlády ČR zřízení Národního parku Křivoklátsko. Zatímco první 
záměr je koncepční, tím pádem pracný, dlouhodobý, s nejistými výsledky a 
tudíž nevděčný, ten druhý je relativně jednoduchý, krátkodobý, s celkem 
jistým výsledkem a opravdu vděčný. Bohužel však naprosto nekoncepční. 
Vláda ČR ve svých krocích a mediálních vyjádřeních opakuje, že ji čeká 
nejednoduchý legislativní proces, který je třeba kvalitně a transparentně 
komunikovat s veřejností, dotčenými obcemi a jejich samosprávami, jako 
významnými a neopominutelnými partnery. V rámci této komunikace ukazuje 
překvapivou nepřipravenost. Podklady k jednání se vejdou na dva formáty A4 
nebo v lepším případě na deset snímků prezentace vylepšené několika 
žánrovými fotografiemi. Namísto přesvědčivých argumentů nabízí deset let 
staré materiály připomínající známé indiánské přísloví o jízdě na mrtvém 
koni.  
Zejména však vláda ČR demonstruje opravdovou úroveň respektu k obcím. 
Setkání, konané 24. února v Bělči, z iniciativy starosty Lukáše Kocmana, 
chápe jako zahájení dialogu s obcemi, a v dopise Úřadu vlády ČR starostce 
Karlovy Vsi Ivetě Kohoutové z 18. března doslova uvádí: „Celý proces je na 
počátku, navržený harmonogram začíná od přípravy záměru vyhlášení 
národního parku včetně přípravy nezbytných podkladů od března do května 
2022. Následně v červnu 2022 by dle harmonogramu mohlo proběhnout 
oznámení záměru, na což bude navazovat 90denní lhůta pro podávání 
námitek ze strany obcí, krajů a vlastníků nemovitostí. Dále mezi říjnem a 
listopadem 2022 bude probíhat zákonem daná lhůta pro vydání 
prvoinstančních rozhodnutí o podaných námitkách. Dle harmonogramu, který 
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navrhlo MŽP, by finální materiály mohly být schvalovány na jednání vlády na 
konci roku 2022 či na začátku roku 2023. Vláda samozřejmě o případném 
vyhlášení bude rozhodovat po důkladné diskusi. Dále proběhne standardní 
legislativní proces, tedy mimo jiné schvalování materiálu též v obou 
komorách Parlamentu.“ 
V dopise Ministerstva životního prostředí zastupiteli Nového Jáchymova 
Václavu Vackovi z 15. března čteme: „V současné době nejsou dokončeny 
žádné podkladové materiály. V roce 2021 a na počátku roku 2022 byla 
pouze diskutována možnost přípravy záměru a dále také harmonogram 
přípravy. V tomto období byly vypracovány materiály k dalšímu postupu a 
organizaci práce uvnitř rezortu. Připraveny byly dále toliko obecné informace 
zveřejněné v podobě tiskových zpráv a prezentace tématu na setkání s 
obcemi. Žádné z uvedených materiálů však nelze považovat za podklady k 
záměru na vyhlášení NP Křivoklátsko.“ 
Výše uvedené citace dokládají nepřipravenost resortu životního prostředí na 
vládní iniciativu, a současně alarmující přesvědčení vlády o kvalitě záměru, 
ve kterém dialog s obcemi a souběžnou přípravu nezbytných podkladů dotuje 
od března do května časem tří měsíců!!! V polovině dubna k žádnému 
dalšímu jednání s obcemi ze strany MŽP nedošlo. Spanilé jízdy představitelů 
Středočeského kraje a Agentury ochrany přírody a krajiny po jednotlivých 
obcích nelze považovat za jednání nad záměrem, nebo dokonce návrhem 
národního parku – jde maximálně o prezentaci jakési mlhavé představy plné 
proklamací bez jediného seriózního argumentu. 
Nekoncepčnost záměru spočívá především v absenci komplexní přípravy. Pod 
mylným dojmem, že národní park je otázkou čistě legislativního procesu 
zapomínají navrhovatelé na souvislosti. S Národním parkem Křivoklátsko 
nepočítá ani plán péče CHKO Křivoklátsko na období 2017-2026, nepočítá s 
ním ani Státní program ochrany přírody a krajiny na období 2020-2025. 
Inventura platných dokumentů v rámci Středočeského kraje prokazuje, že s 
národním parkem nepočítají územní plány ani jedné z dotčených devatenácti 
obcí, a nepočítá s ním ani tak strategický, přitom závazný (a pravidelně 
aktualizovaný) dokument, jako jsou Zásady územního rozvoje Středočeského 
kraje. Materiál z podzimu 2021 nazvaný Rozbor udržitelného rozvoje území 
Středočeského kraje zmiňuje návrh na zřízení Národního parku Křivoklátsko 
ve SWOT analýze. Současně objektivně označuje střední Čechy za nejvíce 
urbanizované území celé České republiky, ve kterém člověk závažně zasáhl 
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do krajiny, a jako jeho slabou stránku vnímá masovou pobytovou rekreaci 
bez odpovídající infrastruktury. Mezi největší hrozby potom řadí vznik 
doprovodné infrastruktury (např. v podobě parkovišť) a s ní spojené poničení 
krajinného rázu.  
Je zřejmé, že projekt, resp. koncepce „Národního parku Křivoklátsko“ se 
momentálně nachází na takové úrovni, kdy by neobstál ani při podání k 
posouzení vlivu záměru (koncepce) na životní prostředí, natož byl předmětem 
skutečného posuzování EIA. Uvažovaný záměr nesplňuje elementární 
podmínky, které platná legislativa vyžaduje po každém obyvateli České 
republiky, který chce na svém pozemku změnit způsob jeho využití.   
Tvrdí-li Úřad vlády ČR ve svém dopise, že je vláda ve věci NP Křivoklátsko 
vázána svým programovým prohlášením, potom upozorňujeme na ve stejném 
prohlášení uvedenou podporu výstavby paralelní přistávací a vzletové dráhy 
na letišti Václava Havla v Praze Ruzyni. Tyto dva záměry mohou být sice 
teoreticky podporovány současně, ale kvůli trase přistávacího koridoru napříč 
Křivoklátskem se navzájem spíše vylučují. Kritický pohled, reprezentovaný 
například mezinárodními pravidly pro používání managementových kategorií 
chráněných území IUCN, totiž zakazuje nízké hladiny leteckého provozu 
nejenom nad územím národních parků, ale i chráněných krajinných oblastí. 
Jistě, český zákonodárce se může chlácholit názorem o právní nezávaznosti 
takových pravidel pro naši republiku, ovšem stejně tak Evropská komise 
může jednoduše škrtnout veřejné prostředky určené na park, který ve 
skutečnosti, tak jak ji chápou země v oblastech i mimo tzv. civilizovaný svět, 
žádným národním parkem není.  
Vážené dámy, vážení pánové, obracíme se na Vás tímto dopisem s naléhavou 
výzvou, abyste z titulu svých mandátů a funkcí, a také odpovědnosti vůči naší 
zemi, učinili takové kroky, které povedou k opuštění záměru vyhlásit Národní 
park Křivoklátsko. Naopak Vám vyslovujeme absolutní podporu ve snaze 
docílit nezbytný soulad v pohledu resortů životního prostředí a zemědělství na 
způsob hospodaření v krajině, který zajistí potřebnou míru její ochrany, a to 
nejenom v maloplošných a velkoplošných chráněných územích, ale i mimo 
ně. Jsme přesvědčení, že stávající legislativní rámec proto není třeba 
upravovat, stačí být jen dobrým hospodářem.  
 

Starostové obcí Křivoklátska: 
Lukáš Kocman, starosta obce Běleč 
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Iveta Kohoutová, starostka obce Karlova Ves 
Ing. Jiří Zikmund, starosta obce Branov 
Petr Jirka, starosta obce Broumy 
Josef Šinkner, starosta obce Otročiněves 
Dagmar Vlachová, starostka obce Nový Jáchymov 
Luboš Souček, starosta obce Podmokly 
Mgr. Tomáš Vostatek, starosta obce Roztoky 
Ing. František Hájek, starosta obce Čilá 
Bc. Pavlína Plimlová, MBA, MA, starostka obce Račice 
Štěpánka Říhová, starostka obce Skryje 
Milan Ineman, starosta obce Ostrovec-Lhotka 
Radek Hlaváček, starosta obce Hracholusky 
Mgr. Václav Krůta, starosta obce Hřebečníky 
Libuše Vokounová, starostka městyse Křivoklát 
Jitka Vydrová, starostka obce Nezabudice 
Ing. Alena Klobásová, starostka obce Pustověty 
Miroslav Macák, starosta městyse Pavlíkov 
František Závora, starosta obce Všetaty 
Jaroslav Jirásek, starosta obce Městečko 
Ing. Zdeněk Steiner, zastupitel obce Chyňava 
Jan Kuna, starosta obce Malé Kyšice 
František Čermák, starosta obce Hředle 
Pavel Hučko, místostarosta obce Nižbor 
Ing. Iveta Koulová, starostka města Unhošť 
Ing. Petr Melichar, starosta obce Žilina 
Věra Nedvědová, starostka obce Lhota 
Václav Valenta, starosta obce Železná 
DIS. Radek Kovanda, starosta obce Líšná 
Bc. Andrea Pavlisová, starostka obec Bzová 
Ing. Milan Anýž, starosta obce Svatá 
Pavel Hubený, starosta obce Hudlice 
 
Petice proti záměru vzniku Národního parku Křivoklátsko 
Petici proti zřízení NP Křivoklátsko již podepsalo více než 5000 občanů. V 
případě, že byste rádi podpořili iniciativu místních samospráv, je možné tak 
učinit na Obecním úřadě v Bělči. 
Další informace lze nalézt na webu www.otevrenekrivoklatsko.cz 
 

Lukáš Kocman – starosta 
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Společenská rubrika 
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Zprávičky z naší školičky 
 

 
Hezký den všem čtenářům, 
 
máme tu duben a s ním další zprávičky ze školky. I když od posledních zpráv 
moc času neuběhlo, ve školce se toho událo celkem hodně.  
Koncem března jsme se dočkali odloženého divadelního představení – 
Brémští cirkusanti. Divadelník aneb potulný kejklíř Honza měl pro nás 
připravenou pěknou recyklovanou 
pohádku na motivy klasické pohádky 
Brémští muzikanti. A proč 
recyklovanou? Protože veškeré kulisy 
a loutky, byly vyrobené z věcí, které 
by se již vyhodili. A tak například 
rukáv starého saka posloužil na 
výrobu pejska, jeden z loupežníků byl 
ze staré rukavice a stará lehce 
doupravená židle sloužila jako 
domeček, vůz, i pódium zároveň. 
Vystoupení jednoho herce 
zastávajícího všechny role bylo 
doprovázeno jednoduchými 
kejklířskými triky. Děti byly velmi 
nadšené a představení se jim moc 
líbilo. 
 
První dubnovou akcí a po dlouhé době také společnou s rodiči bylo 
Velikonoční tvoření. Proběhlo 7. dubna v odpoledních hodinách a účast byla 
opravdu hojná. Sešli se zde nejen rodiče s dětmi, ale i babičky a sourozenci a 
společně si vyrobili jarní a velikonoční dekorace. Měli jsme celkem čtyři tvůrčí 
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stanoviště – zdobení vajíček, malování sádrových odlitků, výroba 
velikonočních obrázků ubrouskovou technikou a nechybělo také pletení 
pomlázek a věnečků z vrbových proutků. Tvoření proběhlo v pohodové 
atmosféře a děti i rodiče v podvečer odcházeli s dobrou náladou a krásnými 
výrobky. 

 
 
V úterý 19. dubna jsme se sešli ve školce již v 7.45 hod., dali si rychlou 
svačinku a hned po osmé hodině vyrazili objednaným autobusem do 
tuchlovického bazénu na první lekci předplaveckého výcviku. Kromě dvou 
dětí jsou na plavání přihlášeny všechny děti. Tentokráte nás jelo patnáct. Pro 
některé děti to byla dokonce dvojí premiéra. Některé jely poprvé autobusem, 
jiné zas byly poprvé v bazénu. Musím říci, že my – dospělý doprovod jsme 
„plavali“  ještě dříve než děti. Než se nám podařilo všechny dětičky ve velmi 
stísněných podmínkách šatny převléknout a zdárně dovést k bazénu, koupali 
jsme se ve vlastním potu. U bazénu se děti rozdělily do několika skupin dle 
jejich zdatnosti a zkušeností s vodou. Všechno proběhlo hladce, žádné 
slzičky, jen velká radost z vody a bazénu.  
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Děti byly moc šikovné a již se těší na další lekci plavání. Plavání už nás bude 
doprovázet každé úterý až do konce školního roku.  

 
Dále bychom rádi poděkovali obecnímu úřadu, díky němuž jsme přes dotaci 
získali interaktivní panel, pro práci s dětmi. Interaktivní panel je připojen 
k internetu a jeho součástí je i tříletá licence programu Barevné kamínky. Ten 
je vytvořen v souladu s Rámcovým vzdělávacím programem pro předškolní 
vzdělávání MŠMT. Panel lze díky přiloženým tužkám velmi dobře ovládat a 
využívat ho i jako tabuli, například pro procvičování velkoformátové 
grafomotoriky. Díky internetu si s dětmi můžeme zobrazit fotografie např. 
zvířat, věcí, dějů, o kterých si povídáme, aniž bychom museli vše tisknout či 
nakupovat a skladovat další obrazové materiály. V současné době i 
ministerstvo školství podporuje a vyžaduje rozvoj práce dětí s digitálními 
technologiemi, počínaje již dětmi předškolními. Malé děti se dnes 
s digitálními technologiemi setkávají již od narození, ať už jsou to mobilní 
telefony, tablety, počítače, chytré televize, hračky a herní konzole ale i 
programovatelné domácí přístroje. Mnohdy doma s nimi zacházejí zdatněji 
než někteří dospělí. Pro nás je důležité, že jim pomocí tohoto interaktivního 
panelu, můžeme ukázat, jak tyto technologie využít ve svůj prospěch.  
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Naším cílem samozřejmě zůstává celkový rozvoj dětských schopností a 
dovedností obecně. Interaktivní 
panel tak není náhradou za 
nějakou činnost ani zdrojem 
zábavy ve školce, ale dalším 
prostředkem, jak pedagogickou 
práci s dětmi obohatit či 
zjednodušit. I zde platí dle 
odvěkého přísloví o ohni, že tyto 
technologie mohou být dobrým 
sluhou, ale zlým pánem. Je to 
především o nás dospělých, jak 
naučíme děti s těmito 
technologiemi pracovat. 
 
A co nás čeká dalšího? V pátek 29. dubna ve školce nastane velký 
čarodějnický rej, nejen pro děti, ale i pro jejich rodiče. Vše se bude konat na 
školní zahradě, kde budou připraveny různé úkoly a hry, opečeme si buřtíky a 
užijeme si další společné odpoledne. Snad nám bude přát i rozverné 
dubnové počasí.  
Ve středu 4. května pojedeme na dopolední výlet do NSEV Čabárna, kde 
máme objednaný program s názvem Hmyzí domácnost, ve čtvrtek 19. května 
za námi do školky přijede sokolník a ve středu 25. května nás čeká společné 
fotografování.  
 
Jak vidíte, nudit se určitě nebudeme. A tak i vám za děti a zaměstnance přeji 
květen plný radosti a pohody,  

 
Petra Škodáková 
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Z dění v obci 
 

 

Zprávičky z Obecní knihovny Běleč 
 
Hezký den, Vám všem. 
V noci z pátku 1. 4. na sobotu 2. 4. 2022 proběhl 
celonárodní projekt Noc s Andersenem.  
Tentokrát se do něj poprvé zapojila také naše bělečská knihovna. Akce se 
zúčastnilo celkem deset dětí a k přespání jsme využili zasedací místnost 
obecního úřadu hned vedle knihovny. A jak celá akce probíhala? 
Děti se nejprve seznámily s naší knihovnicí, knížkami a také se něco 
dozvěděly o Andersenovi. Po seznámení se všemi účastníky, jsme se vrhli na 
první úkol, kdy děti musely najít a slepit rozstříhané kousky obrázků a přiřadit 
je ke správné knížce. Překvapilo nás, jak rychle a dobře to zvládly.  

 
Dále děti musely dokázat svou bystrost, odvahu 
a vytrvalost, neboť při prohlížení staré knížky, 
vypadl podivný dopis, který nás měl podle indicií 
dovést k pokladu.  
 
Po dlouhé cestě okolo rybníka, dětského hřiště a 
sochy svatého Jana Nepomuckého jsme došli až 
na hřbitov, kde na nás čekali dva duchové, kteří 
strážili poklad.  
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Poslední úkol, který děti měly, bylo 
podepsat se na kouzelnou listinu. 
Všechny to zvládly, a tak jsme se radovali 
z pokladu.  
 
Večer jsme si ukázali naše nejoblíbenější 
knížky, zazpívaly písně a šli spát, za 
příjemného čtení pohádek o medvědech. 
Ráno na děti čekal diplom a nová knížka 
jako dárek.  
 
 

Všechny děti byly velice statečné, odvážné a doufám, že si to užily stejně jako 
my, dospělí. Již teď se těšíme na další ročník této úspěšné akce. 
 

 
 
Za všechny děti a pořádající dospělé  

Maruška Švankmajerová 
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SK Běleč 
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